

## Robin Harris

2023 ORAPEX Honouree

Robin Harris has been a stamp collector for over 50 years. His first interest was United States, and, like many collectors, his collection has grown to include other countries and specialties ... especially Canadian definitives and the Great Britain Machin stamps.

Robin wears many philatelic ‘hats’, including:

- editor of the *Unitrade Specialized Catalogue of Canadian Stamps* (since 2005)
- editor of the *Corgi Times* (bi-monthly newsletter of Elizabethan II Study Group of BNAPS) (since 2001)
- editor of *The Canadian Philatelist* (from Jan–Feb 2019 issue)
- author of the *Canadian Stamp News* “Around the World” bi-weekly column (since 2011)
- author of several specialized books on Canadian definitives (Gold medal winner at CAPEX 22)
- number one website for Machin definitives (won Grand Prix award for the best-in-show digital publication at CAPEX 22)
- website development (SSC, RPSC, BNAPS, WTSC, VGG, PSSC)
- recently ‘opened’ his own on-line stamp store
- local and national exhibitor
- life member of RPSC (and Fellow), BNAPS (and recipient of OTB Lifetime Achievement Award), APS, Winnipeg Philatelic Society (WPS)
- past president and editor of the WPS
- past member of the Canada Post Stamp Advisory Committee

Robin is married with two adult children. His company, Adminware Corporation ([adminware.ca](http://adminware.ca)), develops customized database software (using Microsoft Access) and websites (Dreamweaver, PHP, MySQL). He lives in central Canada.

## **Robin Harris**

Invité d'honneur ORAPEX 2023

Robin Harris est collectionneur de timbres depuis plus de 50 ans. Son premier intérêt était les États-Unis et, comme de nombreux collectionneurs, sa collection s'est agrandie pour inclure d'autres pays et spécialités ... en particulier les timbres courants canadiens et les timbres Machin de la Grande-Bretagne.

Robin porte de nombreux «chapeaux» philatéliques, notamment:

- éditeur du catalogue spécialisé Unitrade des timbres canadiens (depuis 2005)
- rédacteur en chef du Corgi Times (bulletin d'information bimensuel du groupe d'étude élisabéthain II du BNAPS) (depuis 2001)
- rédacteur en chef de The Canadian Philatelist (à partir du numéro de janvier-février 2019)
- auteur de la chronique bihebdomadaire «Autour du monde» de Canadian Stamp News (depuis 2011)
- auteur de plusieurs livres spécialisés sur les timbres courants canadiens (Médaille d'or au CAPEX 22)
- site Web numéro un pour les finales Machin (a remporté le Grand Prix de la meilleure publication numérique de l'exposition à CAPEX 22)
- développement de sites Web (SSC, RPSC, BNAPS, WTSC, VGG, PSSC)
- a récemment "ouvert" sa propre boutique de timbres en ligne
- exposant local et national
- membre à vie de RPSC (et Fellow), BNAPS (et récipiendaire du prix OTB Lifetime Achievement Award), APS, Winnipeg Philatelic Society (WPS)
- ancien président et rédacteur en chef du WPS
- ancien membre du comité consultatif sur les timbres de Postes Canada

Robin est marié et a deux enfants adultes. Son entreprise, Adminware Corporation (adminware.ca), développe des logiciels de base de données personnalisés (à l'aide de Microsoft Access) et des sites Web (Dreamweaver, PHP, MySQL). Il vit dans le centre du Canada.